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PROTOKÓŁ NR 0012.9.1.2020 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

w dniu 28  stycznia 2020r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13.00 – 13.15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Michał 
Urgoł – usprawiedliwiony.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie- Zdrój  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2020, 
 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Niepodległości w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem Bz99  

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w Jastrzębiu-Zdroju 
oznaczonego symbolem Bz101  

 Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za zrealizowaną, 
 Petycja w sprawie ujęcia remontu Sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej 

nr 20, 
 Petycja w sprawie przejścia dla pieszych przy ul. Wrocławskiej, 

 
4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 17 grudnia 2020 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji - Łukasz Kasza otwarł posiedzenie, powitał przybyłych 
gości oraz członków Komisji.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
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Ad.3 
 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie- Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2020, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Niepodległości w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem Bz99, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury  - Barbara Mirecka.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w Jastrzębiu-Zdroju 
oznaczonego symbolem Bz101  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury  - Barbara Mirecka.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za zrealizowaną, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
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 Petycja w sprawie ujęcia remontu Sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej 
nr 20, 

 
Zastępca Prezydenta Miasta – Robert Cichowicz poinformował, że sala 
gimnastyczna w Szkole została odebrana przez sanepid. Zajęcia sportowe 
odbywają się normalnie. Z naszej strony wszystko w należyty sposób zostało 
przeprowadzone.  
 

 Petycja w sprawie przejścia dla pieszych przy ul. Wrocławskiej, 
 
Zastępca Prezydenta Miasta – Robert Cichowicz poinformował, że odbyła się wizja 
lokalna w ww. miejscu. Zostało skierowane pismo do Zarządu Osiedla. Zastępca 
Prezydenta zwrócił uwagę, że 2 miejsca postojowe musiałby zostać zlikwidowane, 
aby było przejście dla pieszych.  
 
 
Ad. 4 
Wolne głosy i wnioski  
 
Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do Przewodniczącego Rady Miasta.  
 
Dotyczy : petycji w sprawie ujęcia remontu Sali gimnastycznej Szkoły 
Podstawowej nr 20  w planie budżetowym miasta na rok 2020 oraz petycji  
w sprawie przejścia dla pieszych przy ul. Wrocławskiej. 

W/w tematy były przedmiotem obrad  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 
miesiącu grudniu 2019 r.  i styczniu 2020 r. Po przeanalizowaniu  Komisja uważa, 
że pisma nie mają charakteru petycji, ale że są to wnioski budżetowe, a co za tym 
idzie: podmiotem właściwym do ich rozpoznania jest władza wykonawcza, a nie 
nasza Komisja. Ze strony Urzędu Miasta  udzielono wyjaśnień w tematach i na ten 
moment niezbędne byłyby przesunięcia środków finansowych w budżecie miasta. 
Tym samym Komisja zapoznała się z ww. wnioskami, ale nie jest kompetentna do 
załatwienia określonych w nich spraw, gdyż jest to kompetencja Prezydenta 
Miasta.  

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z dnia 17 grudnia 2020 r.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia  

Przewodniczący Komisji  - Łukasz Kasza podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Skarg, wniosków i petycji  

Monika Dulewicz      Łukasz Kasza 
 

 


